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JAARVERSLAG ALGEMEEN SECRETARIS s.v. A.W.C. 

SEIZOEN 2022-2023 

 

In dit verslag geeft het bestuur, bij monde van de algemeen secretaris, een overzicht 
van de meest belangrijke gebeurtenissen van het afgelopen seizoen en een korte 
vooruitblik op seizoen 2023-2024. 

Naast hoogtepunten op sportief - en organisatorisch vlak, zijn er ook dieptepunten 
te betreuren en voor hen die door ziekte of overlijden getroffen zijn, tonen we ons 
oprechte medeleven in de vorm van een moment van stilte. Wij wensen hen veel 
sterkte bij het verwerken van het verdriet of sterkte bij het overwinnen van de 
ziekte. 

Het bestuur heeft in afgelopen seizoen 2 nieuw leden als verdienste (Fred 
Thannhauser en Martin vd Hoogen) mogen benoemen. Daarnaast zijn op de 
kaderavond weer diverse kaderleden gehuldigd i.v.m. jubilea qua aantal jaren 
kaderlid. 

 sv AWC is ook als initiatiefnemer gestart met overleg met verenigingen op de 
Wijchert en sv Alverna om te komen tot meer samenwerking en verbeteren van het 
sportpark onder de naam ‘Wijchert 2.0’. 

Het vrijwilligersbeleid wordt onder de loep genomen om te kijken hoe we de 
diverse taken en vacatures ingevuld gaan krijgen. Een werkgroep heeft contact 
gezocht met de ontwikkelaar van ‘De Verschilmaker’, waarin extra de nadruk komt 
te liggen op gedrag jegens vrijwilligers en onderling.  In het komend seizoen 
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worden spiegelbijeenkomsten en werkgroepen geformeerd om het beleid op termijn 
te implementeren binnen onze vereniging.  

We hebben kampioenen mogen huldigen in de diverse jeugdlagen. Ons eerste elftal 
is gepromoveerd naar de derde divisie d.m.v. de nacompetitie. 

sv AWC heeft inmiddels in Robert Doornbusch een veiligheidscoördinator in de 
gelederen, een vereiste vanuit de KNVB.  Robert zal zich met name bezig gaan 
houden met veiligheidszaken rondom wedstrijden. 

Het tourspel, de grote clubactie, de 7 tegen 7 toernooien en ‘Super Saturday’ waren 
opnieuw een succes met name door de geweldige inzet van organisatoren en 
deelnemers.  

Het bestuur wil ook meer samenwerking met de businessclub om te kijken waar we 
elkaar in kunnen versterken. De functies binnen sv AWC die niet met 
teambegeleiding te maken hebben, staan onder druk en hebben we echt extra 
handen nodig.                                                  

Het kader voor de teams is, met name door de inzet van onze voetbalmanager, weer 
goed bezet. Het ledenaantal van sv AWC blijft schommelen tussen de 1000 en 
1050 leden.  Dit seizoen zien we vooral verlies van leden vanaf 18 jaar en ouder, 
maar gelukkig wordt dit opgevangen door de vele aanmeldingen in de 
jeugdafdeling. 

Voetbalzaken: 

Voetbaltechnisch was afgelopen seizoen een historisch hoogtepunt. Ons 
vlaggenschip AWC1 promoveerde via de nacompetitie naar de 3e divisie. Het op 
een na hoogste niveau van het amateurvoetbal in ons land. Uniek hierbij is dat we 
dit met hoofdzakelijk eigen opgeleide spelers hebben bereikt. Inmiddels hebben we 
al behoorlijk wat wedstrijden gespeeld en valt het op dat het niveau en vooral de 
intensiteit echt wel een stuk hoger ligt dan we gewend waren in de 4e divisie. 
Echter, met uitzondering van de thuiswedstrijd tegen TEC, staan we ons mannetje 
en staan we toch maar mooi in het linker rijtje. 

Helaas hebben we wel afscheid genomen van onze aanvoerder Nicky van de Groes 
en onze trainer Camiel Jager. Samen hebben ze een belangrijke rol gespeeld bij de 
promoties van de 1ste klasse naar 3e divisie niveau. 

Voor AWC-begrippen hebben we een ongebruikelijke hoeveelheid wijzigingen in 
de selectie gehad. De belangrijkste op een rijtje. Gestopt of weggegaan zijn: Nicky, 
Fren, Lennart, Jaap, Cas en Rai. Nieuw bij AWC1 zijn Just, Ted, Aimen en de 
inmiddels alweer gestopte Orvélo. Door al deze wijzigingen is het trainingskamp 
aan het begin van het seizoen in Doorwerth erg nuttig gebleken. De 3 e divisie 



vraagt naast het voetbal ook organisatorisch wel wat van onze club. Vooral de 
veiligheidseisen vragen veel aandacht van het bestuur. Gelukkig heeft Robert 
Doornbusch zich gemeld als veiligheidscoördinator en zijn we behoorlijk meters 
aan het maken op dit vlak. Erg leuk blijkt de eis om ballenkinderen voor elke 
thuiswedstrijd te moeten organiseren. Gelukkig was de AWC-businessclub bereid 
om deze kinderen in nieuwe trainingspakken te steken en waren we weliswaar last 
minute net op tijd klaar voor de 1ste thuiswedstrijd tegen Barendrecht. Begin 
november gaf Camiel aan niet door te gaan als trainer bij AWC. En na een unieke 
sollicitatieprocedure waarbij spelers van AWC1 betrokken zijn geweest, hebben we 
Lodewijk de Kruif kunnen strikken als nieuwe trainer voor AWC 1. 

In de jeugd heeft onze voetbalmanager Bjorn de organisatie verder ontwikkeld. 
Inmiddels zijn er per leeftijdslaag technische- en organisatorische coördinatoren 
waardoor onze club slogan samen een, samen beter steeds beter wordt 
geïmplementeerd. Ook zijn er weer 15 nieuwe trainers die de JVTC aan het volgen 
zijn. Leuk en goed hierbij is dat ook enkele jeugdspelers teams aan het trainen zijn. 
Dit is erg belangrijk want trainers maken spelers beter. Spelers maken teams beter 
en teams maken de club beter. 

We hebben niet veel kampioenschappen mogen vieren omdat we best veel spelers 
vervroegd doorschuiven. Dit omdat we opleiden en beter worden belangrijker 
vinden dan kampioen worden. Wel vermeldenswaard is dat O19-1 2x kampioen is 
geworden. Zowel in het najaar als in het voorjaar. Hierdoor speelt de O19-1 3e 
divisie. Naast de leeftijdslaagoverleggen hebben we bij AWC ook een Technische 
commissie en een Groen Wit Hart en organiseren we hiermee de Modderkolk 
voetbalacademie binnen de gecertificeerde lokale jeugdopleiding. Nieuw dit 
seizoen is dat we gestart zijn met pedagogische begeleiding bij O8 en O9 teams en 
voetscreening en groeispurt metingen.  

Begin van het seizoen zijn we ook begonnen met Walking voetbal. We begonnen 
met 6 man en inmiddels is de totale poule als iedereen er is 20 man. Die zijn er niet 
iedere week omdat er altijd wel kwaaltjes zijn met mensen op leeftijd. Echter, 
structureel is het bij het koffie drinken wel drukker dan op het veld. Hetgeen 
aangeeft dat het vooral erg gezellig is. 

 Verder aandacht voor: 

 Sinterklaas en voetbalkamp weer opgepakt na Corona. 

 WK wedstrijden in de kantineatie 

 Super Saturdays  7x7 en 18+ toernooienAanvulling door de verschillende 
bestuursleden. 

Accommodatie: 



Het nieuwe seizoen in de derde divisie heeft extra inzet gevraagd van onze werkgroepleden. 
Naast de reguliere activiteiten, die er zijn voor aanvang van het seizoen, waren er veel 
werkzaamheden die te maken hadden met de KNVB veiligheidsregels. Nieuwe huis- en 
gedragsregels, veiligheidscoördinator, suppoosten, afscherming met hekken/kettingen, en 
vrije doorgang voor hulpdiensten, verbod op alcohol langs de velden en een glasloos terras 
tijdens de wedstrijden. Ook sponsorzaken heeft flink hun best gedaan en zijn er ruim 30 
nieuwe reclameborden geplaatst. 

Helaas ging in juli de warmwaterboiler voor de kleedkamers 1 t/m 6 stuk en was niet meer te 
repareren. Door goed en snel handelen van onze leden werd de andere boiler ook geschikt 
gemaakt voor deze kleedkamers. Mede dankzij de hulp van een actief lid en de inzet van onze 
leden hebben nu weer alle kleedkamers warm water en is een flinke investering voorkomen.  

Ook is de werkgroep druk bezig geweest met het verder verduurzamen van de accommodatie 
en in de de kleedkamers alle lampen vervangen door LED. De douches in de kleedkamers 7 
t/m 12 zijn nu ook voorzien van besparingsknoppen. 

Momenteel zijn we in gesprek met het Pro College, die mogelijk voor leerlingen kunnen 
zorgen om ons te kunnen helpen met o.a. schilderwerk in kleedkamers en gangen. Ook met 
het wekelijkse onderhoud en schoonmaken van de tribune, hoofdingang en terras kunnen ze 
mogelijk ingezet worden. Afdeling houtbewerking kan mogelijk ingezet worden om 
verfraaiing van kantine en terras. 

Het komende jaar gaan we verder stappen zetten met het verduurzamen van onze 
accommodatie en krijgen we dit jaar een zonnepaneleninstallatie op het dak van de kantine. 
Daarnaast Zijn we bezig met offertes voor muurisolatie, kozijnen, tripple glas en voorpuien 
voor de kantine.  

Sponsoring: 

De sponsorcommissie heeft gelukkig eindelijk een aantal nieuwe vrijwilligers 
gevonden. Toen Peter Giesbers stopte als bestuurslid van de Businessclub zei hij 
direct toe de sponsorcommissie te komen helpen, hij heeft ook zijn naamgenoot 
Peter Giesbers van Isero (onze scorebord sponsor) bereid gevonden om ook te 
helpen. 

De sponsorcommissie bestaat nu uit. 

o Jos van Beek 
o Peter Giesbers 
o Peter Giesbers  
o Henk Sanders als afgevaardigde van de BC 

 
De contracten van de 2 hoofsponsoren liepen dit seizoen af na het voeren van 
diverse gesprekken heeft Modderkolk samen met Technoforum zich compleet 
als hoofdsponsor te verbinden aan de Modderkolk AWC voetbalacademie. 



Technisol wilde eigenlijk stoppen als hoofdsponsor maar toen en begin augustus 
nog geen nieuwe hoofdsponsor was gevonden heeft Technisol niet laten vallen 
en blijven ze AWC nog 1 seizoen ondersteunen waar wij als zeer trouwe 
Sponsor, Technisol heel erg dankbaar voor zijn. 

Maar de prestaties van AWC blijven niet on opgemerkt in Wijchen we zijn dan 
ook erg trots dat wij eind augustus Berko compressoren mochten verwelkomen 
als nieuwe hoofdsponsor voor 3 seizoenen, hier gaat een speciale dank uit naar 
Henk Sanders die de 1e contacten heeft gelegd.  

En wellicht is het jullie ook opgevallen maar wij hebben ook zeer veel nieuwe 
bordsponsoren met name door de inspanning van Peter en Peter die veel nieuwe 
en bestaande sponsoren bereid hebben gevonden om een reclamebord te plaatsen 
bij AWC. Daarvoor moeten wij ook onze werkgroep bedanken die hebben heel 
veel werk moeten verzetten om alle borden te plaatsen. 

Al met al is er een goede basis gelegd voor de toekomst al zijn we voor nog wel 
op zoek naar een extra hoofdsponsor voor volgend seizoen. 

Algemene zaken: 

In het kader van lief en leed zijn brieven/kaarten verstuurd als felicitatie en of 
ondersteuning van verschillende ongemakken. 

Op het gebied van de verklaringen van ongewenst gedrag zijn flinke stappen 
gezet, maar is het ons nog niet gelukt iedereen die ervoor in aanmerking komt zo 
een verklaring aan te vragen. Er wordt hard gewerkt om dat binnen korte tijd 
voor elkaar te hebben. Door de vacatures in de communicatiewerkgroep hebben 
Guus (nieuwsbrief) en Fred (website) de leemte zo goed als mogelijk opgevuld. 
Het ziet er naar uit dat we daar het komende verenigingsjaar grote stappen in 
kunnen zetten door de invulling van de vacature binnen het bestuur. Het digitale 
magazine, als vervanger van de papieren glossy versie, blijkt een goede greep te 
zijn. Grote dank aan de opsteller(s) van het blad. 

Door de vacatures binnen het bestuur is de druk op de overgebleven leden 
behoorlijk toegenomen. We danken Martijn en Mariël voor de inzet die zij nog tbv 
de vereniging hebben geleverd. We verwachten dat er na deze Algemene 
Vergadering de vacatures zijn ingevuld en we het komende verenigingsjaar de 
zaken goed kunnen verdelen. Helaas is onze secretaris Gerhard voorlopig door 
ziekte minder beschikbaar en wij wensen hem, namens de hele verenging een 
spoedig herstel. 

Tot slot wenst het bestuur iedereen een gezond en sportief verenigingstjaar toe. 

 


